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MR Porta Mosana College hv 
Notulen 

 
 
 
 

 

Notulen MR vergadering  
Datum :  06-10-2022 
Tijd      :  20:00-22:00 
 Locatie :  Sint-Maartenscollege (Vestiging: Noormannensingel) 

Mr Porta Mosana College HV 
Aanwezig: 
Linda Hayes  
Sandra Hommen 
Gerianne Jacobi (vanaf 20:05) 
Tycho Raedts: penningmeester 
Paco Martin Gonzalez: secretaris 
Berend Brouwer: voorzitter 

Afwezig, met kennisgeving:  
Anne-Marie Leufkens 

Afwezig, zonder kennisgeving: 
 
Notulen: Tycho Raedts 

Directie Porta Mosana College 
Aanwezig: 
Tim Neutelings, locatie directeur (vanaf 20:30) 

Aanwezig als deskundige/toehoorder 

 

  Actie 

1. Opening en vaststelling agenda 
Berend heet de aanwezigen welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  

   

2.  Notulen MR vergadering 14-07-2022 
De notulen van 14-07-2022 worden ongewijzigd vastgesteld. Berend 

   

3. Vast agendapunt: Mededelingen:   
Berend deelt mee dat hij als voorzitter iets van aanpak zal veranderen t.o.v. Michel. Dit 
betekent dat bij onderwerpen die veel discussie vergen de behandeling in twee ronden zal 
verlopen en dat MR-leden tevoren aangeven of zij het woord hierover willen voeren. Op die 
manier hoopt hij de discussie meer bij het onderwerp te houden en te voorkomen dat de 
leden te veel op elkaar reageren i.p.v toe te werken naar een gedragen standpunt. Daarnaast 
geeft Berend aan dat er wordt gekeken of de MR-vergaderingen voortaan plaats kunnen 
vinden op een andere dag. Tycho deelt mee dat hij per ingang van het nieuwe schooljaar de 
nieuwe notulist van de MR is, en deze taak zal vervullen naast zijn al bestaande taken in de 
MR.  

   

4. Vast agendapunt: Mededelingen GMR: 
Berend deelt mee dat de GMR heeft ingestemd met de overname van het DaCapo-College in 
Sittard. Hij geeft aan dat LVO eigenlijk de enige mogelijke kandidaat voor overname was. Ook 
is er in de GMR gesproken over de prijsstijgingen en de gevolgen voor leerlingen thuis 
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hiervan. Mogelijk gaan scholen maaltijden aanbieden aan leerlingen. De situatie moet goed 
gemonitord worden. 

   

5. Vast agendapunt: Ziekteverzuim (informerend): 
De MR heeft geen overzicht van het ziekteverzuim van de maand juli ontvangen. Ook Tim 
heeft geen cijfers ontvangen. 

 
 

Tim 

   

6. Stand van zaken toekomstvisie VO Maastricht: 
Op 5 oktober was er een bijeenkomst van buurtnetwerken in de omgeving van de denkbare 
toekomstige campus. Tim geeft aan dat dit een goed gesprek was waarin wederzijdse 
misverstanden zijn opgelost en alle betrokkenen dichter tot elkaar zijn gekomen en weer 
vanuit vertrouwen verder kunnen. Zowel het Noord-Zuid scenario (het vmbo in de omgeving 
van het Vista-college, het havo/vwo rondom de Bemelergrubbe) als het scenario waarbij alles 
naar de Bemelergrubbe zou verhuizen zijn voorgelegd aan de bewoners.  

   

7. Begroting 2023 en meerjarenbegroting (ter advisering): 
Paco vraagt naar het docenten/leerlingratio. Hij denkt dat er mogelijk een kleine 
berekeningsfout is gemaakt in die zin dat je vraagtekens kunt plaatsen bij de vraag wie 
allemaal wordt meegeteld. Tim geeft aan dat Eugene Bernard heeft aangegeven dat het ratio 
niet in de begroting hoeft te worden opgenomen. Berend wijst op de dubbelzinnigheid ervan. 
Op het gebied van financiën wil je een hoge maar qua onderwijskwaliteit juist een lage ratio. 
Het is eigenlijk geen goede indicator. Bovendien hebben onderwijsassistenten invloed op de 
ratio. Tim zal hem uit de begrotingsstukken halen. Er waren er geen fouten gemaakt in de 
prognose, maar in de werkelijkheid pakte het anders uit dan geprognosticeerd. Berend deelt 
mee dat de Mr een advies zal uitbrengen over de huisvestingssituatie, de klimaatbeheersing 
en de luchtkwaliteit in relatie tot de voorgenomen investeringen, die in de begroting zijn 
opgenomen. Tim 

   

8. Beleid contacturen en kader onderwijstijd: 
De aanleiding voor dit agendapunt was het bericht van Ben Perry aan de leerlingen en ouders 
dat er per ingang van dit schooljaar strenger op gehandhaafd zou worden dat leerlingen in de 
bovenbouw hun onderwijstijd zouden behalen. In theorie betekent dit dat leerlingen 35 
contacturen per week moeten behalen. Mocht het lesrooster van een leerling uit minder dan 
35 uren bestaan, dan moet deze leerling het overige aantal uren doorbrengen in het OLC. 
Berend merkt op dat het Transitieplan Onderwijstijd 2017-2020 vernieuwd moet worden, 
OA-dagen en taakbeleid moeten erin verwerkt worden. Hij merkt ook op dat onderwijstijd 
breder is dan lestijd en dat dit anders ingericht moet worden. Tycho geeft aan dat het 
tussenurenbeleid een nieuwe manier is om leerlingen te pesten, na de situatie vorig 
schooljaar. Tim erkent dat het OLC een serieus probleem is, specifiek voor mensen die buiten 
de les om in het OLC moeten doorbrengen. Hij geeft aan dat OLC2 (150) duidelijk uitgebreid 
moet worden. Tycho vraagt naar de mogelijkheid tot maatwerk voor leerlingen met een 
absurd laag aantal lesuren (zoals zijn persoonlijke rooster dat slechts uit 24 lesuren per week 
bestaat). Paco vraagt zich af hoe het eigenlijk kan dat leerlingen niet aan de onderwijstijd 
voldoen in toetsweken. Besloten wordt het onderwerp de volgende keer informatief te 
agenderen. Tim/Berend 

   

9. Coronadraaiboek: 
Paco geeft aan dat een paar docenten de MR hebben benaderd wegens de weigering om 
mondmaskers te gaan dragen in de school. Wellicht docenten medische mondmaskers geven. 
Tycho en Gerianne geven aan dat sommige CO2 meters mogelijk niet goed staan ingesteld en 
dat personeel onbekend is met de meters (ze worden bijvoorbeeld uit het stopcontact 
getrokken of er wordt in geblazen, etc.). Tim geeft aan dat de meters in sommige lokalen niet 
goed stonden ingesteld. Sandra constateert dat de bovenste gang lokalen (315-325) een 
probleem is qua luchtkwaliteit, vermoedelijk door het feit dat er aan beide kanten van de 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 3 

 

gang lokalen zitten. Het voorstel om personeel voor te lichten over de CO2-meters wordt 
geopperd, bijvoorbeeld via een mail. Tim ziet het nut hiervan in. 

Tim 

   

10. Leerlingenraadstatuut (ter instemming): 
Tycho, die naast zijn taken binnen de MR ook nog de functie bekleedt van voorzitter van de 
Leerlingenraad en bovendien het nieuwe statuut geschreven heeft, licht kort de aanleiding 
voor een nieuw statuut toe. Veroudering en het niet meer fatsoenlijk na kunnen leven van 
het statuut is de belangrijkste reden voor het vernieuwen van het leerlingenraadstatuut. De 
belangrijkste veranderingen zijn het formeel maken van de betekenis van het begrip 
‘leerlingen’: in het vorige statuut stond dit niet benoemd en dit leidde onlangs tot een 
onrustige periode waarbij een bestuurslid van de leerlingenraad niet meer ingeschreven staat 
op het Porta Mosana College. Sommige ongeschreven regels zijn nu geformaliseerd. 
Daarnaast zijn de stemprocedures vereenvoudigd om aan te sluiten bij de huidige, kleinere 
vorm van de leerlingenraad. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tycho 

   

11. Rondvraag: 
Sandra vraagt of het reisbeleid geagendeerd kan worden. Tim geeft aan dat dit mogelijk moet 
zijn en dat Karin Jacobs ermee bezig is. 
Tycho meldt dat Gerianne en hij kijken naar een tweedaagse cursus van het LAKS die zich 
focust op de LMR-taken. Ook is er eind vorig jaar een stuk blijven liggen: het 
Leerlingenstatuut VMBO. Hoe moet dit worden afgehandeld nu het VMBO zichzelf een eigen 
MR-constructie heeft toegewezen? Tot slot vraagt hij naar de stand van zaken van de 
vacature van de PMR: wanneer kunnen we hier meer over verwachten? Paco geeft aan dat 
hij al een paar personeelsleden heeft gevraagd. 
Berend meldt dat de uitnodiging van het CvB over de procedure rectorbenoeming is 
binnengekomen. Dit zal plaatsvinden op 30 november om 18:30 uur. Besloten wordt dat de 
delegatie van de Mr zal bestaan uit alle aanwezige docenten, Tycho en Berend. Daarnaast 
heeft hij via ouders klachten gekregen over de fietsenstalling: er is te weinig plek en er is één 
stalling gesloten. Er zijn fietsen beschadigd en verplaatst. Tim geeft aan dat congiërges boos 
zijn over de manier waarop leerlingen hun fietsen parkeren. De klacht dat er rekken zijn 
afgesloten wordt onderzocht. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tim 

   

12. Besluitvorming Begroting 2023 en meerjarenbegroting: 
De MR gaat akkoord met het doorsturen van het conceptadvies dat Berend heeft opgesteld. 

 
Paco 

   

13. Besluitvorming Leerlingenraadstatuut: 
De LMR stemt unaniem in. 

 

   

12. Sluiting: 
Berend sluit de vergadering. 

 
 

   


